
Assemblea 23/11/23

A les 21h al club de l'escola



Assistents

Veure el final del document.

Ordre del dia

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior.
2. Presentació de les comissions. Posada en comú de les feines que s'estan fent.
3. Proposta de rotació d'espais i horaris per futures trobades.
4. Precs i preguntes.

Notes

1. **Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior**

S'aprova l'acta amb el vot a favor de totes les participants.

2. **Presentació de les comissions. Posada en comú de les feines que s'estan fent.**

Menjador (parla Anna Domingo)

Ara hi ha 4 persones a la comissió. S'explica que fa un parell de cursos va canviar l'empresa, però les monitores segueixen sent les mateixes. Ara s'està pendent de reunió amb Paidos per veure si es poden fer algunes modificacions als menús.

Adriana explica que a la junta de menjador es va plantejar aquests dubtes i que la nutricionista va explicar el per què de les salses, per exemple (per mantenir escalfor).

Potser estaria bé que aquesta informació arribés a les famílies que tenen neguits aquí. Plantejar una reunió de cara al segon semestre?

Estaria bé posar cara al monitoratge, potser fotos?

Treballar millora comunicació.

Extraescolars (Presenta Adriana en nom de la comissió, no pot venir ningú)

Llegeix text Anna Garnache (potser podem penjar el text?)

Andy i5 trasllada que hi ha problemes de comunicació quan s'està a l'espera de que s'obrin grups.

Proposta acotar períodes d'inscripció al juliol per poder informar les famílies abans de com estan els grups. I després un segon període setembre, i informar clarament quan els grups no s'obren.

Rosa pregunta si AFA està oberta a obrir a OMET o a Paidos. Preguntar com funciona la relació ATLAS – comissió

Festa de final de curs

Ara hi ha 6 persones. Està bé si hi ha més gent per si es volen canviar coses.

Es planteja tema de la barra. És molta feina i tothom vol gaudir. Es parla de la venda d'alcohol.

Andy explica que fa molts anys es va vendre menjar.

La comissió ha de decidir què i què no pot i vol assumir.

Idea: que cada curs s'encarregui d'una tasca (posar taules,...)

Coeducació (presenta Anna Soler i Mariona)

Les persones de la comissió ara estan a la junta i no arriben a fer gaire més que seguir el que es fa a la xarxa escoles coeducatives Sant Cugat.

Adriana explica que es va aconseguir fer la diagnosi.

De l'escola, l'Esther i la Gemma estan ficades i s'estan formant. Bona predisposició tot i que estaria bé enfortir la comissió per poder treballar més conjuntament amb l'escola.

Estaria molt bé poder fer activitats de formació afectivo-sexuals transversals amb tota la comunitat educativa.

Es convida a que més gent se sumi a la comissió.

Patis

No hi ha ningú

Solidaritat

No hi ha ningú

Ens hem de posar en contacte amb les persones que hi eren.

Esports (Rosa)

Hi ha 9 persones al xat i unes 6 persones actives.

Campanya per que facin servir la samarreta als esdeveniments esportius. Pujar una mica el preu per garantir la recuperació de la inversió.

De cara a futur canviar disseny.

Altra línia: difusió d'esdeveniments esportius.

Altra línia: organitzar una caminada al Puig Madrona o algo. Potser es pot aprofitar l'Aplec de la Salut.

Àgora (Oriol i Lorena)

Ara hi ha unes 15 persones.

Lorena explica que se centren en el tema de **l'assetjament**. Proposen adherir-se al dia internacional contra l'assetjament, que és el 2 de maig (tenim document). Treballar-ho amb les tutores i l'escola. Haurien d'anar a parlar amb la direcció i proposar això.

Seguretat (presenta l'Oriol), explica que es van reunir amb EMD i van venir amb ells a l'hora punta. Proposta de millora de senyalització horitzontal i vertical i que des d'abans se sàpiga que això és un entorn escolar, etc.

EMD té una proposta que ha de treballar. Junta també s'hi ha reunit i sembla que hi ha intenció de treballar-hi en profunditat i informant de totes de les passes que es van fent.

Sostenibilitat

Se sumen Nuno Brito i Carmen Estévez. Anna Domingo els contacta amb la Caro.

Hort i medi

No hi ha ningú

Mòbils

Es va fer un grup sobretot amb gent de cicle superior però no sembla que hi hagi gaire activitat. La Caro (sostenibilitat) està en un grup de tot Sant Cugat per veure si es va amb alguna demanda a l'ajuntament. Encara no s'està fent massa res, s'està veient cap a on va la cosa.

Benestar (Maria Junyent presenta)

Neguits sobre com es fa l'acompanyament emocional a l'escola.

Pili diu que la idea és fer diagnosi primer per saber què s'està fent per donar-li valor.

Les famílies no saben què s'està fent.

Acompanyament a les famílies d'i3.

Idea d'un lloc físic on pugui haver informació en aquesta línia.

La idea de la comissió és sumar-se a menjador, o a coeducació, o a on calgui per millorar les qüestions que tenen a veure amb el benestar emocional. Sistema de mediació amb el monitoratge?

3. Proposta de rotació d'espais i horaris per futures trobades.

Històricament s'han fet a les 8-9 del vespre.

Es planteja si hi hauria un horari millor per fer-ho.

La idea és alternar online-presencial.

Es podria fer en un altre espai com la Nau de Cultura a la tarda i que la canalla pugui estar rondant, etc.

Comissió de benestar ho ha pensat. Potser de 5 a 7 es podria plantejar...

Potser es pot combinar una vespre, una tarda.

Rosa proposa que la junta faci un sondeig per veure quina hora tindria més èxit.

Comunitats de whatsapp. Grups que engloben grups de whatsapp. Sembla bona idea!!

Butlletí. 4 seccions: escola, AFA, Paidos, agenda. A la gent li agrada la idea.

4. Precs i preguntes.

Es tanca l'assemblea a les 23:30

Assistents

Per part de la Junta

Adriana Bertrand

Mariona Parera

Anna Soler

Judith Jacovkis

S'excusen Mònica Llastarri i Noela López

1. Anna Domingo, i5 i 5è
2. Oriol Garcia, i5
3. Mar Marcos, i5
4. Jordi Puiggené, 3r
5. Albert Hortet, 1r i 3r
6. Nuno Brito, 3r, 5è i 6è
7. Carmen Estévez, 3r, 5è i 6è
8. Maria Junyent, 3r
9. Rosa Moreno, 1r, 3r
10. Lorena Julià, i5
11. Elena Núñez, i3
12. Pili Iglesias, i4
13. Irene Lozano, i3
14. Laia Sanchez, i4 i 1r
15. Andy Ehrenhaus, i5